
 

 
Protokoll 120309 
 
Styrelsemöte i POMS - Habiliteringspsykologernas yrkesförening  

 
Närvarande: Kristina Nilsson, Kristina Lindberg, Anna Tidman, Stefan Lycknert, 
Mattias Eriksson, Marie Abrahamsson, Pia Åkerlund, Therese Allvar, Lena Holm 

  
§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat  

 
§ 2 Föredragningslistan godkänns 

 
§ 3 Föregående protokoll:  

- Genomgång av föregående styrelseprotokoll: Stefan återkommer 
angående utvärdering av 2011 års POMS-konferens i Södertälje. 

- Genomgång av årsmötesprotokollet 2011. 
 
§ 4 Avgående styrelseledamöters kunskapsöverföring: 

- Styrelsen beslutar att alla styrelseledamöter att skriver en arbetsbe-
skrivning för sin roll i styrelsen och skickar till sekreteraren. Vid 
behov kan man kontakta sin företrädare på posten för att inhämta 
information. 
 

§ 5 Rapporter:   
- Rapport från styrelsens möte med Conny Bergkvist och Hans 

Hallerfors med anledning av POMS 90-årsgåva till Carl Grune-
wald. 
 

§ 6 Kassörsrapport samt inval av nya medlemmar: 
- Kassören meddelar att 2011 års POMS-konferens gick med vinst, 

24598 kr. 
- Nya medlemmar:  

Maria Norlin, Barn- och ungdomshabiliteringen, Lapplands barn-
klinik, Gällivare 
Elin Apelmark, Barn- och ungdomshabiliteringen, Vimmer-
by/Hultsfred 
Linnea Gunnarsson, Vuxenhabiliteringen Landstinget Kronoberg, 
Växjö 

 
§ 7 Skrivelser: Inga skrivelser har inkommit. 

 
§ 8 Remisser: Inga remisser har besvarats. 

 
§ 9 Konferenser:  

Styrelsen diskuterar den kommande jubileumskonferensen och vilka 
personer som kan vara lämpliga som föreläsare. 

- Magnus Tideman kan inte delta vid konferensen i höst men re-
kommenderar istället Bibbi Ringsby Jansson. Styrelsen beslutar att 
avvakta med Bibbi. 

- Stefan Ihlstedt kan medverka. 



 

- Birgitta Norrman är intresserad och ska försöka få med fler senio-
rer. 

- Mårten Söder är intresserad. 
- Pia har träffat Agneta Lindberg som är intresserad av att tala kring 

innanförskap/utanförskap utifrån egna erfarenheter av Aspergers 
syndrom. 

- Marie berättar om Grunden Medias intressanta verksamhet och Pe-
ter Mattsson som är chef för verksamheten.  

- Marie tipsar även om en artikel kring ”the upper limit problem” 
(Gay Hendricks) i psykologtidningen, skriven av Tor Wennerberg 
(nr 9 2011). Marie berättare vidare om den amerikanske psykologen 
Martin Seligman. Marie undersöker om Tor är intresserad. 

- Kjell Hansson i Lund kommer upp som ett intressant namn. Mattias 
undersöker vidare. 

- Stefan undersöker möjligheten att ha konferensen i Nürnberghuset 
eller på Ersta konferens. 

- Prelimärt upplägg: 3 pass på förmiddagen, 2 på eftermiddagen.  
 

Styrelsen beslutar att i nuläget inbjuda Stefan Ihlstedt, Birgitta 
Norrman och Mårten Söder som föreläsare. Ytterligare personer 
kan komma att bli aktuella framöver. 

 
Övrig diskussion: 

- Kristina L och Stefan fortsätter att höra med andra yrkesföreningar 
kring lathund för arrangerande av kompetensdagar 

- 3-dagarskonferens: Anna kollar intresset hos kommunpsykologerna 
i Skåne. 

 
§ 10 POMS kontakter med andra organisationer:  

- Kontaktpersonsfrågan lämnas över till Yrkesföreningarnas nätverk. 
Mattias meddelar. 
 

§ 11 POMS-bladet: 
- Lena informerar om det kommande POMS-bladet och uppmanar 

styrelsen att inspirera kollegor att skriva små referat från utbild-
ningar och konferenser. 

- Arbetet med att digitalisera gamla POMS-blad fortsätter. 
   

§ 12 Webb-information 
- Therese kommer framöver att ansvara för att hitta information om 

utbildningar och liknande att lägga ut på hemsidan. 
 

§ 13 Styrelsens sida: 
  Kristina skriver nästa gång. 

 
§ 14 Uppdrag åt POMS: Inga uppdrag har inkommit. 

 
§ 15 Förbundskontakter/Yrkesföreningarnas nätverk: Inget nät-

verksmöte har hållits sedan förra styrelsemötet. 
 



 

§ 16 Bordlagda frågor:  
- Uppdrag från årsmötet angående pressuttalande: Vi avvaktar med 

ett pressuttalande tills vi kartlagt nuläget. 
- Grunewalds uppmaning: Stefan kontaktar Socialstyrelsen (Lena Mc 

Elwy) för att påbörja en kartläggning av nuläget. 
- Förnyad psykologbedömning på uppdrag av LSS-handläggare: Sty-

relsen för en diskussion kring psykologiska utredningar. Denna dis-
kussion kommer att fortsätta framöver och ämnet kan eventuellt 
komma upp på kommande POMS-konferenser. 

- Handledning: En del habiliteringspsykologer har svårt att få hand-
ledning. 

- POMS-loggan: Bordläggs till nästa möte. 
 

§ 17 Övriga frågor: 
- POMS har ingen lämplig kandidat att nominera till Stora Psykolog-

priset i år. 
- Hjälpmedelsinstitutets bibliotek undrar om de kan prenumerera på 

POMS-bladet? Lena undersöker närmare vad de tänker sig. 
- Styrelsen diskuterar kring styrelseprotokoll och årsmötesprotokoll 

som läggs ut på POMS hemsida och konstaterar att protokollen bör 
läggas ut så snabbt som möjligt efter att de justerats. 

- Styrelsens resor: Kassören informerar om hur man beställer resor 
på enklaste och billigaste sätt. Styrelsen kommer inte att beställa re-
sor via Akademikerresor framöver. 

- Styrelsen diskuterar begreppet marginell mental retardation. 
 
§ 18 Kommande mötestider: 

- Nästa styrelsemöte kommer att hållas 120608, Hagagatan 1. 
 

§ 19 Mötet avslutas 
 
 
 

  För styrelsen   Justerare 
 
 
 

  Anna Tidman   Kristina Nilsson 
 Sekreterare   Ordförande 


